

Mødetitel:	Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen				
Dato:	11.05 2015	Tidspunkt:	18:00 - 20:30	Sted:	Personalerum 1. sal
Møde indkaldt af:					
Mødetype:	Skolebestyrelsesmøde				
Arrangør					
Referent:	AV				
Tidtager:					
Deltagere:	Pernille Kofoed (PKO), Sonny Storgaard (SST), Ann-Marie Bengtzen (AMB), Johni Christensen (JCH), Jørgen Feldthusen Lüthje (JFL), Tina Quaade Olsen (TQO), Una Bettina Arlet Andreasen (UBA), suppleant Lasse Bay Jensen (LBJ) , elevrep: Benjamin 7. kl, Abdi 9.kl LH, MP, , AV, LT.				
Afbud:	SST, AMB, JCH, TQO, LBJ, Abdi, AV				

1. Emne:	Nyt fra elevrådet v. elevråd (5 min.), information.		
Diskussion:	Elevrådet orienterer om behandlingsspunkter fra elevrådet		
Konklusion(er):	Elevrådet er ved at planlægge en elevfest for 5. - 9. klasse med temaet Wave party. Dato er ikke fastsat. Skolebestyrelsen vil gerne hjælpe og ønsker en dato snarest. Festen skal starte med fællesspisning og efterfølgende wave-party i ungdomsskolen		
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer	
Elevrådet finder en dato og giver den til SKB.	AV		

2. Emne:	Trafiksikkerhed		
Diskussion:	<p>For at øge trafiksikkerheden arbejdes der på at nytænke p-forhold foran Firhøjskolen.</p> <p>Vi skal være opmærksom på at græsarealet foran bilerne tilhører kommunen. (de gør nemlig krav på at slå græsset).</p> <p>Såfremt vi skal inddrage dette område, bliver det en lidt større sag. Ikke at vi skal stoppe her, men måske skal vi ikke sætte for mange forventninger til forældrene.</p> <p>D. 8. juni har vi færdselsdag, og der vil det jo være oplagt at lave en happening og dele flyers ud - måske kun med budskabet om færdsel på p-plads, og en opfordring til at cykle i skole.</p> <p>Bilag: Tinas oplæg.</p>		
Konklusion(er):	Tinas oplæg gemmes til senere. Der arbejdes på at lave en info om trafiksikkerhed d. 8. juni.		
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer	
Skolepatruljen går ud i klasserne og snakker trafiksikkerhed	MH/LT	Ultimo maj	
Udarbejdelse af flyer	PKO, TQO	Ultimo maj	

3. Emne:	Skole/hjemsamtaler kommende skoleår v. LT		
Diskussion:	<p>Kommende skoleår har vi indsatsområde om visible learning. Skolebestyrelsen skal på et aftenkursus med James Nottingham og høre mere. For personalet betyder det et nyt område at fordybe sig i, og anvende i dagligdagen. En ny måde at arbejde på kræver tid, når vi nu gerne vil gøre det godt.</p> <p>Lærernes arbejdstid er jo ikke uendelig, så jeg har været i tænkeboksen, og se hvor vi kan skære lidt, men stadig fastholde serviceniveauet.</p> <p>LT's oplæg er at der er en fast skole/hjemsamtale for alle børn om efteråret. De børn hvor skolen vurderer at der er behov for et ekstra møde indkalder skolen. Er der forældre der ønsker anden skole/hjemsamtale, kan man evt. sætte en eftermiddag af til det.</p> <p>I forvejen holder vi mange dialog/netværksmøder med forældre. Derudover er der mange forældre i de mindre klasser der snakker med læreren om morgenen når barnet afleveres, eller via dialog i kontaktbogen.</p>		



	Forslaget udmunder i tankegangen om at hvis vi vil gøre det lige godt for alle børn, skal vi differentiere. Men lad os lige vende den og jeres tanker.	
Konklusion(er):	Skolebestyrelsen støtter op om forslag	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer
	LT	

4. Emne:	Anvendelse af mobiltelefoner, iPad mv i frikvartererne (20 min)	
Oplæg	Vi fortsætter drøftelsen fra sidste møde.	
Konklusion(er):	Udsat til næste møde	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer
Kan der lægges en firewall ind på skolens netværk, og pris		

5. Emne:	Fundraising (20 min)	
Diskussion:	Er der interesse for at nedsætte en gruppe i skolebestyrelsen der søger fonde mv. til at støtte økonomisk og videreudvikle Firhøjskolen samt støtte op om alle de gode tiltag der er i gang. Herunder kan eksempelvis nævnes: Midler til etablering af en Tarzan-bane, midler til at færdiggøre bevægelses- og læringsrummet for de ældste elever.	
Konklusion(er):	Med på næste møde. Alle holder øje med fonde der kan søges til bevægelsesaktiviteter.	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer
Vil gerne være med i en gruppe	UBA	

6 Emne:	Årsmøde for skolebestyrelsen v. Pernille	
Diskussion:	Årsmødet afholdes d. 1. juni. Dagsorden: 1. Skolebestyrelsens årsberetning 2. Rusmidler og unge v. SSP og Politi 3. Elever viser programmer fra BYOD. Mens forældrene er til årsmøde er der disco og hygge for skolens børn i ungdomsskolen.	
Konklusion(er):		
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer
Disc v. Kim Carstensen	LT	
Kage (skolen bager), kaffe (skolen brygger), sodavand (elevrådet spørges om de vil sælge)	LT	
BYOD (programmer fremvises)	AV	
Invitation udarbejdes	PKO, LT	d. 18. maj

7. Emne:	Skolebestyrelsens mødekalender v. LT	
Diskussion:	Medbring jeres kalender, så vi kan få justeret oplægget der uddeles på mødet.	
Konklusion(er):	Mødekalender udarbejdet.	
Handlingspunkter:	Ansvarlig:	Deadlinedatoer
Med på næste møde, med evt få rettelser	LT	

8. Emne:		Gensidig orientering (10 min.)	
Orientering			
Orienteringspunkter		Ansvarlig:	Deadlinedatoer
• Personale situation			
• Orientering om sag om hash			
•			
•			
•			
•			
Skolebestyrelsen ønsker at minimere fravær. "Det er bedst når vi alle er her"		LT/PEKO	Forår 2015